
Ekstraordinært årsmøte 2.september 2023 kl.11.00 for Lyse<ell vell 

Agenda: 

1. Økonomi, Cltak for å forbedre 

2. Kamera og lys for bommen 

3. Søknad om badebrygge 

4. Tiltak på veien 

Økonomi: 

Pr i dag har vi kun økonomi Cl å betale løpende utgiKer ut 2023. GjentaN hærverk på bommen har 
tappet vellet for økonomiske ressurser. Styret ser derfor behov for å få Clført penger slik at vi kan 
bygge opp en buffer for å takle fremCdige utgiKer ved hærverk og andre uforutseNe utgiKer slik som 
skader på veien ved kraKig nedbør. Det skal også seNes opp kamera og lys ved bommen.  

Reparasjoner av veien eNer forrige helgs skader ble uRørt på dugnad og finansiert av private midler. 
DeNe skal Clbakebetales så snart som mulig. For å skaffe bedre økonomi fremmet styret to forslag: 

1. Alle medlemmene Cl Lyse<ell vel betaler inn en ekstra avgiK i år på kr. 500.- Her ble det 
fremmet forslag om at summen økes Cl kr. 700.- for å raskest mulig få en større buffer. 
Årsmøtet besluNet enstemmig at Clleggsinnbetaling i år skal være på kr. 700.- 

2. Styret ønsker å heve den årlige innbetalingen fra kr. 1000.- Cl kr. 1500.- pr år. Årsmøtet gikk 
enstemmig inn for å heve den årlige innbetalingen. 

Alle medlemmer bes derfor om å innbetale kr. 700.- Cl konto 16075231567 innen 12 september. LiN 
kort frist, men det er behov for å betale utestående regninger samt å få saN i gang med videre Cltak 
Cl bommen. Manglende betaling vil medføre at Clgang Cl bommen opphører. Styret håper vi slipper å 
purre på deNe. 

Kamera og lys ved bommen: 

Styret har fåN inn gode forslag for lys og overvåkingskamera Cl bommen. Når Clleggsinnbetalingene 
er på plass vil styret be om hjelp av kyndige personer Cl å finne best mulig løsninger. 

Søknad om badebrygge: 

Øystein Rian har på veiene av Lyse<ell vel sendt en meget god og uRyllende søknad Cl Sparebank 

Tilyak sCKelsen DNB. Fristen er 1. desember, så vi håper at det kommer en fin julepresang Cl oss alle 
slik at vi får ny badebrygge. Øystein følger opp saken og er utnevnt Cl bryggesjef for deNe prosjektet. 

Tiltak på veien fremover: 

Når økonomien er på plass vil vi grøKe langs venstre side ned mot sandtaket samt høyre side innover 
fra sandtaket. Forrige ukes nedbør har vis oss at deNe er nødvendig for å unngå så store skader som 
veien fikk. Vi skal også bygge opp veien noen steder samt legge dreneringsrør der det er behov. 
BraNbakken på sluNen av veien trenger også en liten oppgradering. Ellers blir det normalt 
vedlikehold.  

Når vi nå hever den årlige konCngenten vil vi forhåpentlig ganske raskt få opparbeidet en grei buffer 
Cl veien. Det er ikke meningen at Lyse<ell vel skal «tjene penger» på veien. Alle midler skal gå Cl å 



sørge for at vi har best mulige kjøreforhold året gjennom. Utenom veien er det kun servering eNer 
dugnader vi skal bruke penger på. Håpet er at vi på sikt muligens kan seNe ned konCngenten igjen. 

Da gjenstår det bare å ønske alle en rikCg god sensommer og høst. 

  


